
Beantwoording technische vragen van het CDA inzake het Ananasbos

Enige tijd geleden stond het “Ananasbos” te koop, wij hebben vernomen dat dit inmiddels verkocht is
aan een organisatie. Zij zijn naar verluid voornemens om hier een camping te maken.
Hieronder de beantwoording van de technische vragen van het CDA over het ananasbos. 
 
1.      Is er een aanvraag binnengekomen bij de gemeente? 

Ja, er is een conceptaanvraag (principeverzoek) binnengekomen bij de gemeente met 
betrekking tot het Ananasbos. Het betreft een verzoek voor het wijzigen van het gebruik van 
bos en cultuurgrond naar bos met een kampeer-toestemming. Daarnaast betreft het een 
verzoek voor het wijzigen van het naast gelegen stuk cultuurgrond naar bos om zo bomen 
toe te voegen aan het ananasbos. Er is nog geen ontwerp bestemmingsplan met het verzoek 
deze in procedure te brengen ingediend. 
 
2.      Zo, ja is de gemeente voornemens om een recreatiefunctie toe te kennen aan het bos? 

De conceptaanvraag is nog niet beoordeeld door het college. Er worden op dit moment nog 
adviezen ingewonnen waarna het college zal worden geadviseerd een concept besluit te 
nemen.


